

Nebraska Medicaid အိမ်နှင့် လူထုအခြေပြု -
ဝန်ဆောင်မှုများ (HCBS)

ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းသူများ (DD) ထောက်ပံ့မှု အကူအညီပေးခြင်း

မိသားစုဆိုင်ရာ ထောက်ပံ့မှု အကူအညီပေးခြင်း DD
အရွယ်ရောက်ပြီးသူများဆိုင်ရာ ထောက်ပံ့မှု အကူအညီပေးခြင်း
နေရာထိုင်ခင်းဆိုင်ရာ ထောက်ပံ့မှု အကူအညီပေးခြင်း

ဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာ အကျဉ်းချုပ်လမ်းညွှန်

အကျဉ်းချုပ်လမ်းညွှန်မှုသည် သင့်အား မည်သည့်အရာများကို
ထည့်သွင်းစဉ်းစားသင့်သည်ကို ဆုံးဖြတ်ရာတွင် ကူညီပေးမည့် ဝန်ဆောင်မှုများအတွက်
မိတ်ဆက်တစ်ခုဖြစ်ပါသည်။



ဇူလိုင်လ 2025

ရရှိနိုင်သောဝန်ဆောင်မှုများ

ရရှိနိုင်သောဝန်ဆောင်မှုများသည် သင့် လိုအပ်ချက်အရ အကူအညီတောင်းခံထားသည့် Medicaid အိမ်နှင့် ရပ်ရွာအခြေပြု ဝန်ဆောင်မှုများ(HCBS) DD ထောက်ပံ့မှု အကူအညီပေးခြင်းအပေါ်အခြေခံပါသည်။

- **မိသားစုအလိုက် ပံ့ပိုးမှုဆိုင်ရာ ထောက်ပံ့မှု အကူအညီပေးခြင်း (FSW)** သည် မွေးစမှ အသက် ၂၀ နှစ်အထိအတွက် ဖြစ်ပါသည်။
- **အရွယ်ရောက်ပြီးသော ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းသူများဆိုင်ရာ (DDAD) ထောက်ပံ့မှုအကူအညီပေးခြင်းသည်** အသက် ၂၁ နှစ်နှင့်အထက်အတွက် ဖြစ်ပါသည်။
- **ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းသူများ (CDD) ထောက်ပံ့မှုအကူအညီပေးခြင်းသည်** အသက်အရွယ်အားလုံးအတွက်ဖြစ်ပါသည်။

သင့်အား ဝန်ဆောင်မှုပေးမည့် ဝန်ဆောင်မှုပေးသူသည် ဝန်ဆောင်မှုများကို ပေးဆောင်ရန် ခွင့်ပြုချက်မရရှိမီ၊ သင်၏ လူကိုမဟုတ်သော အစီအစဉ်တွင် ဝန်ဆောင်မှုများကို ဖော်ထုတ်ရပါမည်။

သင်နှင့်အတူ အလုပ်လုပ်စေလိုသော ဝန်ဆောင်မှုပေးသူ(များ)ကို သင်ရွေးချယ်ပါ။ ရရှိနိုင်သော ဝန်ဆောင်မှုပေးသူ အမျိုးအစားများစွာ ရှိပါသည်။

- **DD အေဂျင်စီ ပံ့ပိုးပေးသူ** - ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းမှုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများကို ပံ့ပိုးပေးရန် DHHS - ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးမှ အသိအမှတ်ပြုထားသော Medicaid ဝန်ဆောင်မှုပေးသူအဖြစ် စာရင်းသွင်းထားသော ကုမ္ပဏီတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။
- **DD ပုဂ္ဂလိက ပံ့ပိုးပေးသူ**- Medicaid ဝန်ဆောင်မှုပေးသူအဖြစ် စာရင်းသွင်းပြီး သင်အလုပ်ခန့်ထားသော ပုဂ္ဂိုလ်ဖြစ်ပါသည်။ လူတစ်ဦးကို ရွေးချယ်ပြီးသည်နှင့် လိုအပ်ချက်များ ပြည့်မီကြောင်း သေချာစေရန် ပြည်နယ်တွင် အတည်ပြုချက် လုပ်ငန်းစဉ်တစ်ခု ရှိပါသည်။ သင်၏ ဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာ ညှိနှိုင်းရေးမှူးသည် လုပ်ငန်းစဉ်အတွက် ကူညီပေးပါမည်။

DD ဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာ အနှစ်ချုပ်များတွင် ဝန်ဆောင်မှုများအကြောင်းအား ဖတ်ရှုနိုင်ပါသည်။

သင်၏ဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာ ညှိနှိုင်းရေးမှူးသည် ဝန်ဆောင်မှုများကိုရှင်းပြပေးနိုင်ပြီး ဝန်ဆောင်မှုပေးသူရွေးချယ်စရာများကိုလည်း ဆွေးနွေးပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

ဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာ အနှစ်ချုပ်ကို DD ဝန်ဆောင်မှု ဝတ်စာမျက်နှာတွင် တွေ့ရှိနိုင်ပါသည်။



<https://dhhs.ne.gov/Pages/DD-Service-Array.aspx>

ဤဇယားသည် ထောက်ပံ့မှုအကူအညီပေးခြင်းတစ်ခုစီတွင် မည်သည့်ဝန်ဆောင်မှုများရှိနိုင်သည်ကို ခွဲခြားသတ်မှတ်ပါသည်။

DD ထောက်ပံ့မှု အကူအညီပေးခြင်းဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှု	FSW	DDAD	CDD
အရွယ်ရောက်ပြီးသူဆိုင်ရာ	-	✓	✓
အထောက်အကူပြုနည်းပညာ	✓	✓	✓
အိမ်တိုင်ရာရောက်ပြုစောင့်ရှောက်ပေးခြင်းဆိုင်ရာ အမှုအကျင့်များ	-	-	✓
အကျိုးကျေးဇူးဆိုင်ရာ အကြံဉာဏ်ပေးခြင်း	-	✓	✓
အိမ်တိုင်ရာရောက် ကလေးငယ် ပြုစောင့်ရှောက်ပေးခြင်း	✓	-	✓
ရပ်ရွာလူမှု အသိုက်အဝန်းနှင့် သဟဇာတဖြစ်စေခြင်း	✓	✓	✓
အတိုင်ပင်ခံ အကဲဖြတ်ခြင်း။	-	✓	✓
Continuous Home	-	-	✓
နေ့ပိုင်း အကူအညီပေးမှု	✓	✓	✓
အလုပ်အကိုင် ရှာဖွေရေး	-	✓	✓
ပတ်ဝန်းကျင် ပြုပြင်ပြောင်းလဲခြင်းဆိုင်ရာ အကဲဖြတ်မှုများ	✓	✓	✓
မိသားစုအတွင်းရှိ ပြုစောင့်ရှောက်သူများဆိုင်ရာ လေ့ကျင့်မှု	✓	-	-
မိသားစုနှင့် သက်တူရွယ်တူများဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ပေးခြင်း	✓	-	-
ကျန်းမာရေး စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုခြင်း။	✓	✓	✓
နေအိမ်ပြုပြင်မွမ်းမံခြင်း	✓	✓	✓
အိမ်အကူ	✓	-	✓
အိမ်ရှင်အိမ်	-	-	✓
လွတ်လပ်သော လူမှုနေထိုင်မှု	✓	✓	✓
LRI တစ်ကိုယ်ရေ စောင့်ရှောက်မှု	✓	✓	✓
အိမ်တိုင်ရာရောက်ပြုစောင့်ရှောက်ပေးခြင်း	-	-	✓
ကိုယ်ရေးကိုယ်တာဆိုင်ရာ အရေးပေါ်တုံ့ပြန်မှုစနစ် (PERS)	✓	✓	✓
အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းဆိုင်ရာ ကြိုတင်သင်ကြားပြသမှု	-	✓	✓
အဝေးမှ ပံ့ပိုးမှုများ	✓	✓	✓
ရေတို စောင့်ရှောက်ပေးမှု	✓	✓	✓
အတူတကွ မျှဝေနေထိုင်မှု	-	-	✓
အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးကူညီမှုပေးဆောင်သော အဖွဲ့ငယ်များ	-	✓	✓
ပံ့ပိုးထားသော အလုပ်အကိုင် -အဖွဲ့လိုက် လုပ်ဆောင်မှု	-	✓	✓
ပံ့ပိုးထားသော အလုပ်အကိုင် -တစ်ဦးချင်း လုပ်ဆောင်မှု	-	✓	✓
မိသားစုနေထိုင်မှုဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးပေးမှုများ	✓	✓	✓
လှုပ်ရှားသွားလာမှုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများ	-	✓	✓
သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး	✓	✓	✓
ယာဉ်ပြုပြင်မွမ်းမံခြင်း။	✓	✓	✓
Youth Continuous Home	-	-	✓

နေပိုင်းနှင့် လူထုအခြေပြု

စကေးကျွမ်းကျင်မှုအား တိုးမြှင့်ခြင်း သို့မဟုတ် ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ခြင်းအပေါ် အာရုံစိုက်ပါ။
အချိန်ပိုင်းအလုပ်တစ်ခုရှိသောအခါမျိုးတွင် သင့်တစ်နေ့တာအတွက် အားဖြည့်ရန် ဖြည့်စွက်စာများကို အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။
သင့်အတွက် လောလောဆယ်တွင် ရွေးချယ်စရာတစ်ခုမဟုတ်သော်လည်း အလုပ်အကိုင်ရရှိပြီးသည့် အခါမျိုးတွင်လည်း ရရှိနိုင်ပါသည်။

အရွယ်ရောက်ပြီးသူဆိုင်ရာ (DDAD, CDD)

သင်အိမ်နှင့်ဝေးရာတွင် လုံခြုံသော၊ ကြီးကြပ်ထားသောနေရာ၌ အဓိပ္ပာယ်ပြည့်ဝသော နေ့တာ လှုပ်ရှားမှုများကို ပေးဆောင်ပါသည်။ သင့်လူမှုအသိုင်းအဝိုင်းတွင် လိုအပ်သောအရာများလုပ်ဆောင်ရန် ဤဝန်ဆောင်မှုကို သင်အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ သင်၏ဝန်ဆောင်မှုပေးသူက သင့်အား ကျန်းမာရေးနှင့် လူမှုရေးလိုအပ်ချက်များနှင့် ပတ်သက်၍ အမှီအခိုကင်းစေရန် ကူညီပေးပါသည်။ သင်၏ ဝန်ဆောင်မှုပေးသူသည် သင့်နေ့စဉ်နေထိုင်မှုဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်ချက်များ၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုနှင့် ကြီးကြပ်မှုတို့ကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။ အလုပ်လုပ်ကိုင်ခြင်း သို့မဟုတ် စေတနာ့ဝန်ထမ်းလုပ်ကိုင်ခြင်းအတွက် ဤဝန်ဆောင်မှုကို သင်အသုံးမပြုနိုင်ပါ။

အိမ်တိုင်ရာရောက် ကလေးငယ် ပြုစုစောင့်ရှောက်ပေးခြင်း (FSW, CDD)

လူနေမှုရပ်ရွာအသိုက်အဝန်းဆက်တင်တွင် နေရာယူလုပ်ဆောင်ပေးပါသည်။ မသန်စွမ်းမှု သို့မဟုတ် အထူးကျန်းမာရေး အခြေအနေကြောင့် သင့်ကလေး၏ အသက်အရွယ်အလိုက် သင့်လျော်သော လိုအပ်ချက်များကို ဖြည့်ဆည်းရန်အတွက် သင်ကြားရေးနှင့် ဝန်ထမ်းများ၏ ပံ့ပိုးကူညီမှုဆိုင်ရာများကို ပံ့ပိုးပေးပါသည်။ အဓိက အာရုံစိုက်မှုသည် ရပ်ရွာပေါင်းစည်းမှုကို အားပေးနေစဉ် အမှီအခိုကင်းကင်းနှင့် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာတိုးတက်မှုကို မြှင့်တင်ရန် သင်ကြားခြင်းနှင့် ပံ့ပိုးပေးခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဤသည်မှာ လေ့ကျင့်ရေးဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

ရပ်ရွာလူမှု အသိုက်အဝန်းနှင့် သဟဇာတဖြစ်စေခြင်း (FSW, DDAD, CDD)

မိမိကိုယ်ကို ကူညီခြင်း၊ သင့်လျော်သော အပြုအမူများ၊ လူမှုဆက်ဆံရေးနှင့် လိုက်လျောညီထွေဖြစ်အောင် လုပ်ဆောင်နိုင်ရန် သင်ကြားပေးပါသည်။ ဤဝန်ဆောင်မှုကို အများအားဖြင့်လူမှုအဖွဲ့အစည်းအတွင်း ပြုလုပ်ကြသည်။ ဘယ်နေရာနဲ့ ဘယ်နှစ်ကြိမ်သွားချင်လဲဆိုတာကို သင်ဆုံးဖြတ်နိုင်ပါသည်။ ဤဝန်ဆောင်မှုသည် သင်၏အမှီအခိုကင်းမှုနှင့် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာရွေးချယ်မှုတို့ကို တိုးမြှင့်စေပြီး သင့်အသိုင်းအဝိုင်းရှိလူများနှင့် အပြန်အလှန်ဆက်ဆံရေးကို တိုးစေပါသည်။ သင်၏ ဝန်ဆောင်မှုပေးသူသည် သင့်နေ့စဉ်နေထိုင်မှုဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်ချက်များ၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုနှင့် ကြီးကြပ်မှုတို့ကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။ ဤသည်မှာ လေ့ကျင့်ရေးဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

နေ့ပိုင်း အကူအညီပေးမှု

(FSW, DDAD, CDD)

ဝန်ဆောင်မှုပေးသူမှ ထိန်းချုပ်ထားသည့် နေ့ပိုင်း တည်နေရာတွင် လှုပ်ရှားမှုများကို ပံ့ပိုးပေးပါသည်။ သင့်အား ပံ့ပိုးပေးသူသည် မိမိကိုယ်ကို ကူညီခြင်း၊ သင့်လျော်သော အပြုအမူများ၊ လူမှုဆက်ဆံရေးနှင့် လိုက်လျောညီထွေဖြစ်အောင် လုပ်ဆောင်နိုင်ရန် သင်ကြားပေးပါသည်။ သင့်တွင် အလုပ်အကိုင် ရည်မှန်းချက်မရှိ၍ အလုပ်မရှာနိုင်သည့်အခါတွင် ဤဝန်ဆောင်မှုကို ရရှိနိုင်ပါသည်။ သင်၏ ဝန်ဆောင်မှုပေးသူသည် သင့်နေ့စဉ်နေထိုင်မှုဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်ချက်များ၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုနှင့် ကြီးကြပ်မှုတို့ကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။ ဤသည်မှာ လေ့ကျင့်ရေးဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးကူညီမှုပေးဆောင်သော အဖွဲ့ငယ်များ

(DDAD, CDD)

လုပ်ငန်းတစ်ခု သို့မဟုတ် သင့်အသိုင်းအဝိုင်းအတွင်းတွင် ပံ့ပိုးပေးပါသည်။ သင်တစ်ဦးတည်း သို့မဟုတ် အဖွဲ့လိုက်လုပ်ဆောင်ကာ အလုပ်ကျွမ်းကျင်မှုနှင့် အပြုအမူများကို လေ့လာပါသည်။ လုပ်ငန်းမှ သင့်ဝန်ဆောင်မှုပေးသူကို ပေးချေပြီး သင့်ဝန်ဆောင်မှုပေးမှ သင့်အား ပြန်လည်ပေးချေမည်ဖြစ်ပါသည်။ သင်သည် ဝန်ထမ်းများ သို့မဟုတ် ဖောက်သည်များနှင့် အပြန်အလှန် တုံ့ပြန်ပြောဆိုဆက်ဆံနိုင်ပါသည်။ သင်၏ ဝန်ဆောင်မှုပေးသူသည် သင့်နေ့စဉ်နေထိုင်မှုဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်ချက်များ၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုနှင့် ကြီးကြပ်မှုတို့ကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။ ဤသည်မှာ လေ့ကျင့်ရေးဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

အလုပ်အကိုင်

သင်၏ ပူပေါင်းလုပ်ဆောင်ကာ ပြိုင်ဆိုင်မှုရှိသော လုပ်ငန်းခွင်အား ထိန်းသိမ်းနိုင်ရန် ပံ့ပိုးကူညီပေးပါသည်။

အကျိုးကျေးဇူးဆိုင်ရာ အကြံဉာဏ်ပေးခြင်း

(DDAD, CDD)

တစ်ဦးချင်း ပေါင်းစပ်လုပ်ကိုင်ရသော အလုပ်အကိုင် သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင်အလုပ်ရရှိရန်အတွက် သင်၏လမ်းကြောင်းကို နားလည်ရန် ကူညီပေးပါသည်။ အလုပ်အကိုင်သည် သင်၏ လက်ရှိအကျိုးခံစားခွင့်များပေါ်တွင် မည်သို့သော သက်ရောက်မှုရှိနိုင်သည်ကို ရှင်းပြပေးပါလိမ့်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ရည်မှန်းချက်မှာ အလုပ်တွင်း ရရှိနိုင်သော ဆုကြေးများကို အသုံးပြုခြင်းဖြင့် သင်၏ စီးပွားရေး ဖူလုံမှု တိုးမြှင့်လာရန် ဖြစ်ပါသည်။ အကျိုးကျေးဇူးများနှင့် သက်ဆိုင်သော အသိပညာပေးခြင်း၊ အကျိုးကျေးဇူးများနှင့် ပက်သက်၍ အစီအစဉ်ဆွဲပေးခြင်းနှင့် အကျိုးကျေးဇူးများအား စီမံခန့်ခွဲမှုတို့ ပါဝင်ပါသည်။

အလုပ်အကိုင် ရှာဖွေရေး

(DDAD, CDD)

တစ်ဦးချင်း ပေါင်းစပ်လုပ်ကိုင်ရသော အလုပ်အကိုင် သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင်အလုပ်ကို လုပ်ကိုင်လိုပါက အသိပေးရေးချွယ်မှုတစ်ခုပြုလုပ်နိုင်ရန် သင့်အား ကူညီပေးမည့် အချိန်အကန့်အသတ်ဖြင့် ပစ်မှတ်ထား ဆောင်ရွက်ပေးသော ဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ ဤဝန်ဆောင်မှုသည် စတင်သည့်နေ့မှစ၍ ပြက္ခဒိန်ရက်ပေါင်း ၃၀ ရက် အထိ ကြာမြင့်နိုင်ပါသည်။

အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းဆိုင်ရာ ကြိုတင်သင်ကြားပြသမှု

(DDAD, CDD)

သင့်အား လူမှုအသိုင်းအဝိုင်းတွင် အလုပ်တစ်ခုရရှိနိုင်ရန် လိုအပ်သော အထွေထွေ အလုပ်များနှင့်ပတ်သက်သည့် ကျွမ်းကျင်မှုများကို သင်ကြားပေးပါသည်။ ဤဝန်ဆောင်မှုကို ၁၂ လအထိအသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ သင်၏ ဝန်ဆောင်မှုပေးသူသည် သင့်နေ့စဉ်နေထိုင်မှုဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်ချက်များ၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုနှင့် ကြီးကြပ်မှုတို့ကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။ ဤသည်မှာ လေ့ကျင့်ရေးဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

ပံ့ပိုးထားသော အလုပ်အကိုင် - အဖွဲ့လိုက် လုပ်ဆောင်မှု

(DDAD, CDD)

သင်၏ ပြိုင်ဆိုင်မှုရှိသောအလုပ်ကို ထိန်းသိမ်းထားနိုင်အောင် အကူအညီပေးပါသည်။ ဤဝန်ဆောင်မှုကို သင့်အတွက် သင်နှင့် သို့မဟုတ် သင့်အလုပ်ရှင်နှင့် ဆက်သွယ်ခြင်းဖြင့် ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ပါသည်။ ဤသည်မှာ လေ့ကျင့်ရေးဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

ပံ့ပိုးထားသော အလုပ်အကိုင် - တစ်ဦးချင်း လုပ်ဆောင်မှု

(DDAD, CDD)

အပြိုင်အဆိုင်များသော အလုပ်နေရာအား ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းနိုင်ရန်အတွက် အကူအညီပေးနိုင်ရန် တစ်ဦးချင်းဆိုင်ရာ သင်ကြားပို့ချပေးသော လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်မှုဆိုင်ရာ နည်းပြတစ်ဦးကို ပံ့ပိုးပေးပါသည်။ ဤဝန်ဆောင်မှုကို သင့်အလုပ်အတွက်သာ ဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။ သင့်အား ကူညီပံ့ပိုးပေးသူသည် သင့်အား အလုပ်ကျွမ်းကျင်မှုနှင့် အခြားအရင်းအမြစ်များအတွက် လွှဲပြောင်းပေးပို့မှုများကိုလည်း လုပ်ဆောင်ပေးနိုင်ပါသည်။ ဤသည်မှာ လေ့ကျင့်ရေးဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

လူနေထိုင်အိမ် - ခေတ္တခဏနေထိုင်ခြင်း

သင့်ကိုယ်ပိုင်အိမ် သို့မဟုတ် တိုက်ခန်းတွင်နေထိုင်နိုင်ရန် ပံ့ပိုးကူညီပေးပါသည်။ ၎င်းတွင် သင့်မိသားစုအိမ် သို့မဟုတ် သင်သူငယ်ချင်းများနှင့် မျှဝေနေထိုင်သည့်နေရာများလည်း ပါဝင်နိုင်ပါသည်။ တတ်နိုင်သမျှ သူတပါးအကူအညီမပါဘဲ လွတ်လပ်စွာနေထိုင်နိုင်အောင် ကူညီပေးရန်အတွက် အာရုံစိုက်ထားပါသည်။

အိမ်အကူ

(FSW, CDD)

ချက်ပြုတ်ခြင်း၊ အဝတ်လျော်ခြင်း၊ လက်တိုလက်တောင်းလုပ်ကိုင်ခြင်းနှင့် သန့်ရှင်းရေးစသည့် အထွေထွေ အိမ်မှုကိစ္စများကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။ များသောအားဖြင့် အိမ်မှုကိစ္စများကို ပုံမှန်လုပ်ဆောင်သူသည် မကူညီနိုင်သည့်အခါ ဤရေတိုဝန်ဆောင်မှုကို အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ စောင့်ရှောက်မှု သို့မဟုတ် ကြီးကြပ်မှုတွင်မပါဝင်ပါ။ ဤဝန်ဆောင်မှုကို ၎င်းတို့၏ မိသားစုအိမ်တွင် နေထိုင်သည့် အသက် ၁၈ နှစ်အောက် လူများအတွက်သာ ရနိုင်ပါသည်။ အခြား DHHS ဝန်ဆောင်မှုများသည် အသက် ၁၈ နှစ်နှင့်အထက် လူများအတွက် ဤလိုအပ်ချက်ကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ပါသည်။

လွတ်လပ်သော လူမှုနေထိုင်မှု

(FSW, DDAD, CDD)

သင့်ကိုယ်ပိုင်အိမ်တွင် ပေးဆောင်ပါသည်။ သင်၏ ပံ့ပိုးပေးသူသည် အမှီအခိုကင်းစွာ နေထိုင်ရန်နှင့် သင့်အသိုင်းအဝိုင်းတွင် လိုအပ်သော အရာများကို လုပ်ဆောင်ရန်အတွက် ကျွမ်းကျင်မှုများကို သင်ကြားပေးပါသည်။ သင်၏ ဝန်ဆောင်မှုပေးသူသည် သင်၏ ပံ့ပိုးပေးသူသည် သင့်အား နေ့စဉ်နေထိုင်မှုဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်ချက်များ၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု၊ လူမှုရေးနှင့် အပန်းဖြေမှုဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်မှုများအား ကူညီပေးပါသည်။ ဤသည်မှာ လေ့ကျင့်ရေးဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

LRI တစ်ကိုယ်ရေ စောင့်ရှောက်မှု

(FSW, DDAD, CDD)

LRI သည် " တရားဝင် တာဝန်ရှိသော ပုဂ္ဂိုလ် " ကို ကိုယ်စားပြုပြီး ထိုအခန်းကဏ္ဍနေ၍ လူပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးကို ဝန်ဆောင်မှုပေးနေသည်ဟု ဆိုလိုခြင်းဖြစ်ပါသည်။ သင့်လိုအပ်ချက်များအပေါ်မူတည်၍ သင်၏ဝန်ဆောင်မှုပေးသူက သင့်အားနေ့စဉ်နေထိုင်မှုလှုပ်ရှားမှုများ၊ ကျန်းမာရေးနှင့်ပတ်သက်သည့်အလုပ်များကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးပြီး ၎င်းတွင် နေ့စဉ်လူနေမှုဘဝအတွက် အရေးပါသောလုပ်ဆောင်မှုများလည်း ပါဝင်နိုင်ပါသည်။ ဤဝန်ဆောင်မှုကို သင့်အိမ်နှင့် အခြားသော အသိုင်းအဝိုင်းဆက်တင်များတွင် ပေးဆောင်ထားပါသည်။

ရေတို စောင့်ရှောက်ပေးမှု

(FSW, DDAD, CDD)

သင့်ကိုယ်သင် ဂရုမစိုက်နိုင်သည့်အခါ သင်အသုံးပြုနိုင်သည့် ရေတိုဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ ရေတို စောင့်ရှောက်ပေးမှုသည် သင့်နှင့်အတူနေထိုင်သော သင်၏ ပုံမှန်ပြုစုစောင့်ရှောက်သူအတွက် ယာယီသက်သာရာရစေပါသည်။ သင်၏ ဝန်ဆောင်မှုပေးသူသည် နေ့စဉ်နေထိုင်မှုဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်ချက်များ၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုနှင့် ကြီးကြပ်မှုတို့ကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။

မိသားစုနေထိုင်မှုဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးပေးမှုများ

(FSW, DDAD, CDD)

သင့်မိသားစုအိမ်တွင် ပေးဆောင်ပါသည်။ သင်၏ ပံ့ပိုးပေးသူသည် အမှီအခိုကင်းစွာ နေထိုင်ရန်နှင့် သင့်အသိုင်းအဝိုင်းတွင် လိုအပ်သော အရာများကို လုပ်ဆောင်ရန်အတွက် သင့်အား ကျွမ်းကျင်မှုများကို သင်ကြားပေးပါသည်။ သင်၏ဝန်ဆောင်မှုပေးသူသည် သင့်အား နေ့စဉ်လူနေမှုဘဝ၊ ကျန်းမာရေးထိန်းသိမ်းမှု၊ လူမှုရေးနှင့် အပန်းဖြေမှုဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်မှုများ၊ နှင့် ရပ်ရွာဝင်ရောက်နိုင်မှုတို့အတွက် ကူညီပေးပါသည်။ ဤသည်မှာ လေ့ကျင့်ရေးဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

လူနေအိမ် - စဉ်ဆက်မပြတ် တောက်လျှောက်

ဘေးအန္တရာယ်ကင်းမှုကို ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ရန် ပံ့ပိုးကူညီမှု လိုအပ်သည့်အခါမျိုးတွင် ၂၄ နာရီ ၇ ရက်ပတ်လုံး ရရှိနိုင်ပါသည်။

အိမ်တိုင်ရာရောက်ပြုစေရန်အတွက်ပေးခြင်းဆိုင်ရာ အမှုအကျင့်များ

(CDD)

သင့်တွင် ပြင်းထန်သော စိတ်ကျန်းမာရေးအဖြစ်အပျက် သို့မဟုတ် သင့်အား နေ့စဉ်ပုံမှန်လုပ်ဆောင်မှုမှ တားဆီးသည့် အမှုအကျင့်တစ်ခု ဖြစ်နေသည့်အခါတွင် အကူအညီပေးသော အချိန်တို ဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ ဤဝန်ဆောင်မှုကို သင့်အိမ်တွင်သာ ပေးဆောင်ထားပါသည်။ သင်၏ ဝန်ဆောင်မှုပေးသူသည် သင့်နေ့စဉ်နေထိုင်မှုဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်ချက်များ၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုနှင့် ကြီးကြပ်မှုတို့ကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။ ဤသည်မှာ လေ့ကျင့်ရေးဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

Continuous Home

(CDD)

အဆိုင်းလိုက်ဝန်ထမ်းဖြင့် ဝန်ဆောင်မှုပေးသူမှ ထိန်းချုပ်ထားသော အိမ်တွင် အကူအညီပေးထားမည်ဖြစ်ပါသည်။ သင်၏ ပံ့ပိုးပေးသူသည် အမှီအခိုကင်းစွာ နေထိုင်ရန်နှင့် လူ့ပတ်ဝန်းကျင်အသိုင်းအဝိုင်းတွင် လိုအပ်သော အရာများကို လုပ်ဆောင်ရန်အတွက် ကျွမ်းကျင်မှုများကို သင်ကြားပေးပါသည်။ သင်၏ဝန်ဆောင်မှုပေးသူသည် သင့်အား နေ့စဉ်လူနေမှုဘဝ၊ ကျန်းမာရေးထိန်းသိမ်းမှု၊ လူမှုရေးနှင့် အပန်းဖြေမှုဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်မှုများ၊ နှင့် ကြီးကြပ်မှုများတို့အတွက် ကူညီပေးပါသည်။ ဤသည်မှာ လေ့ကျင့်ရေးဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

အိမ်ရှင်အိမ်

(CDD)

အေဂျင်စီမှ ပံ့ပိုးပေးသူဝန်ထမ်းတစ်ဦး၏အိမ်တွင် ထောက်ပံ့ပေးထားပါသည်။ သင်သည် ဝန်ထမ်းနှင့်အတူတကွ နေထိုင်ပြီး အိမ်နှင့် လူမှုအသိုက်အဝန်းရှိ မိသားစုများနှင့် နေ့စဉ်ဘဝကို မျှဝေနိုင်ပါသည်။ သင်၏ ပံ့ပိုးပေးသူသည် အမှီအခိုကင်းစွာ နေထိုင်ရန်နှင့် လူ့ပတ်ဝန်းကျင်အသိုင်းအဝိုင်းတွင် လိုအပ်သော အရာများကို လုပ်ဆောင်ရန်အတွက် ကျွမ်းကျင်မှုများကို သင်ကြားပေးပါသည်။ သင်၏ဝန်ဆောင်မှုပေးသူသည် သင့်အား နေ့စဉ်လူနေမှုဘဝ၊ ကျန်းမာရေးထိန်းသိမ်းမှု၊ လူမှုရေးနှင့် အပန်းဖြေမှုဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်မှုများ၊ နှင့် ကြီးကြပ်မှုများတို့အတွက် ကူညီပေးပါသည်။ ဤသည်မှာ လေ့ကျင့်ရေးဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

အိမ်တိုင်ရာရောက်ပြုစေရန်အတွက်ပေးခြင်း

(CDD)

သင့်တွင် သင့်အား နေ့စဉ်ပုံမှန်လုပ်ဆောင်မှုမှ တားဆီးသည့် ပြင်းထန်သော ကျန်းမာရေးအဖြစ်အပျက် ဖြစ်နေသည့်အခါတွင် အကူအညီပေးသော အချိန်တို ဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ ဤဝန်ဆောင်မှုကို သင့်အိမ်တွင်သာ ပေးဆောင်ထားပါသည်။ သင်၏ ဝန်ဆောင်မှုပေးသူသည် သင့်နေ့စဉ်နေထိုင်မှုဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်ချက်များ၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုနှင့် ကြီးကြပ်မှုတို့ကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။ ဤသည်မှာ လေ့ကျင့်ရေးဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

အတူတကွ မျှဝေနေထိုင်မှု

(CDD)

အေဂျင်စီမှ ပံ့ပိုးပေးသူ ကန်ထရိုက်တာ တစ်ဦး၏အိမ်တွင် ထောက်ပံ့ပေးထားပါသည်။ သင်သည် ကန်ထရိုက်တာနှင့်အတူတကွ နေထိုင်ပြီး အိမ်နှင့် လူမှုအသိုက်အဝန်းရှိ မိသားစုများနှင့် နေ့စဉ်ဘဝကို မျှဝေနိုင်ပါသည်။ သင်၏ ပံ့ပိုးပေးသူသည် အမှီအခိုကင်းစွာ နေထိုင်ရန်နှင့် လူပတ်ဝန်းကျင်အသိုင်းအဝိုင်းတွင် လိုအပ်သော အရာများကို လုပ်ဆောင်ရန်အတွက် ကျွမ်းကျင်မှုများကို သင်ကြားပေးပါသည်။ သင်၏ဝန်ဆောင်မှုပေးသူသည် သင့်အား နေ့စဉ်လူနေမှုဘဝ၊ ကျန်းမာရေးထိန်းသိမ်းမှု၊ လူမှုရေးနှင့် အပန်းဖြေမှုဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်မှုများ၊ နှင့် ကြီးကြပ်မှုများတို့အတွက် ကူညီပေးပါသည်။ ဤသည်မှာ လေ့ကျင့်ရေးဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

Youth Continuous Home

(CDD)

အဆိုင်းဝန်ထမ်းနှင့်အတူတကွ ပံ့ပိုးပေးသူ ထိန်းချုပ်ထားသော အိမ်တွင် အသက် ၁၈ နှစ်အောက် လူငယ်များအား ပံ့ပိုးပေးထားပါသည်။ သင့်အား ပိုမို၍ အကူအညီကင်းစွာ နေထိုင်နိုင်စေမှုအား ဦးတည်စေမည့် ကျွမ်းကျင်မှုများကို လေ့လာရန်၊ ထိန်းသိမ်းရန် သို့မဟုတ် မြှင့်တင်နိုင်ရန် ပံ့ပိုးကူညီနိုင်မည့် စဉ်ဆက်မပြတ်ပံ့ပိုးကူညီမှုသည် တစ်ဦးချင်းစီအတွက် အိတ်ခွင့်ကျဖြစ်စေပါသည်။ ရည်ရွယ်ချက်ပန်းတိုင်မှာ သင့်လိုအပ်ချက်များနှင့် အကိုက်ညီဆုံးသော ပေါင်းစပ်မှုအရှိဆုံးနေရာတွင် နေထိုင်ရန်ဖြစ်ပါသည်။ ဤသည်မှာ လေ့ကျင့်ရေးဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

အထောက်အကူပြုနည်းပညာနှင့် ပြုပြင်မွမ်းမံခြင်းများ

အထောက်အကူပြုနည်းပညာ

(FSW, DDAD, CDD)

အခြားသူများထံမှ အကူအညီအနည်းငယ် လိုအပ်နိုင်မှုများအား သင်ကိုယ်တိုင် လုပ်ဆောင်ရန် ကူညီပေးမည့် ပစ္စည်းများ၊ စက်ပစ္စည်းများနှင့် ကိရိယာများ ပါဝင်ပါသည်။

ပတ်ဝန်းကျင် ပြုပြင်ပြောင်းလဲခြင်းဆိုင်ရာ အကဲဖြတ်မှုများ

(FSW, DDAD, CDD)

သင်လိုအပ်သော စက်ပစ္စည်းများ သို့မဟုတ် သင့်အိမ် သို့မဟုတ် မော်တော်ယာဉ်အတွက် ပြောင်းလဲမှုများကို ခွဲခြားသတ်မှတ်ရန် အကဲဖြတ်ခြင်းတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းသည် သင်၏ကျန်းမာရေးနှင့် ဘေးကင်းရေးလိုအပ်ချက်များ၊ သင့်အသိုင်းအဝိုင်းကို သင်မည်သို့ဝင်ရောက်နိုင်ပုံနှင့် သင်၏ အမှီအခိုကင်းမှုကို ကြည့်ရှုပါသည်။ ဤဝန်ဆောင်မှုအား အကူအညီပေးခြင်းဆိုင်ရာ နည်းပညာ၊ အိမ်ပြုပြင်မွမ်းမံမှုများ သို့မဟုတ် ယာဉ်ပြုပြင်မွမ်းမံမှုများကို အသုံးမပြုမီ လိုအပ်နိုင်ပါသည်။

နေအိမ်ပြုပြင်မွမ်းမံခြင်း။

(FSW, DDAD, CDD)

သင့်အိမ်တွင် သွားလာရန်လွယ်ကူပြီး သင့်အတွက် လိုအပ်သောအရာများကို လုပ်ဆောင်ရန် ပိုမိုလုံခြုံစေရန်အတွက် ပြောင်းလဲမှုများဖြစ်ပါသည်။ ပြုပြင်မွမ်းမံမှုများသည် သင့်အိမ်သို့ ပိုမိုကောင်းမွန်စွာဝင်ရောက်နိုင်ရန် ကူညီပေးမည်ဖြစ်ပြီး အခြားသူများထံမှ အကူအညီအနည်းငယ်သာ လိုအပ်စေမည်ဖြစ်ပါသည်။

အဝေးမှ ပံ့ပိုးမှုများ

(FSW, DDAD, CDD)

အဝေးမှ ပံ့ပိုးမှုများသည် တိုက်ရိုက်နှစ်လမ်းသွား ဆက်သွယ်မှုကို အသုံးပြု၍ အခြားတစ်နေရာမှ သင့်ကိုကူညီရန် နည်းပညာကို အသုံးပြု၍ သင်၏ဝန်ဆောင်မှုပေးပါသည်။ ၎င်းသည် သင့်အား ပံ့ပိုးပေးသူအား ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာအရ မဟုတ်သော်လည်း သင့်ကျန်းမာရေးနှင့် ဘေးကင်းမှုကို စောင့်ကြည့်နိုင်ရန် ခွင့်ပြုပေးပါသည်။ ၎င်းတို့သည် အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ ဒေတာထုတ်ပေးသည့် အာရုံခံကိရိယာများနှင့် သတိပေးချက်များကဲ့သို့သော ကိရိယာများကို အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။

ယာဉ်ပြုပြင်မွမ်းမံခြင်း။

(FSW, DDAD နှင့် CDD)

သင့်အသိုင်းအဝိုင်းအတွင်း ပိုမိုပြည့်စုံစွာပေါင်းစည်းရန် လိုအပ်မှုကို လိုက်လျောညီထွေဖြစ်စေရန်အတွက် မော်တော်ကား/ဗန်ကားသို့ အပြောင်းအလဲလုပ်ဆောင်ပေးမှုများ ဖြစ်ပါသည်။ ပြုပြင်မွမ်းမံမှုများသည် သင့်ယာဉ်ကို ပိုမိုကောင်းမွန်စေရန် ကူညီပေးမည်ဖြစ်ပြီး အခြားသူများထံမှ အကူအညီအနည်းငယ်သာ လိုအပ်စေမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကျန်းမာရေးနှင့် ဘေးကင်းရေး

အတိုင်ပင်ခံ အကဲဖြတ်ခြင်း။

(DDAD, CDD)

သင့်နှင့် အခြားသူများကို ဘေးကင်းစေရန် ထိန်းသိမ်းထားစဉ် သင့်လက်ရှိဝန်ဆောင်မှုများကို ဆက်လက်ရရှိနေစေရန် အကူအညီပေးပါသည်။ ဝန်ဆောင်မှုပေးသူက သင့်အိမ်နှင့် သင်နေစဉ်ဝန်ဆောင်မှုများကို လက်ခံရရှိသည့်နေရာများတွင် စောင့်ကြည့်စစ်ဆေးပြီး၊ လုပ်ဆောင်ပေးနိုင်သော အပြုအမူဆိုင်ရာ အကဲဖြတ်ချက်များကို ပြုလုပ်ကာ သင့်အဖွဲ့အား အကြံပြုချက်များကို ပေးပါသည်။ အပြုအမူဆိုင်ရာ ဝင်ရောက်စွက်ဖက်မှုများကို တီထွင်၊ အသုံးပြု၊ အကဲဖြတ်ကာ လိုအပ်သလို ပြန်လည်ပြင်ဆင်ပေးခြင်းများလည်း ပြုလုပ်ပါသည်။ ဤသည်မှာ လေ့ကျင့်ရေးဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

ကျန်းမာရေး စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုခြင်း။

(FSW, DDAD, CDD)

သင်၏ တစ်ကိုယ်ရေကျန်းမာရေးကို ခြေရာခံပြီး သင်၏ နာတာရှည် ကျန်းမာရေးအခြေအနေများအတွက် စီမံခန့်ခွဲမှု၊ စောင့်ရှောက်မှုနှင့် ပံ့ပိုးကူညီမှုများကို တိုးတက်ကောင်းမွန်လာစေရန် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအချက်အလက်များကို စုဆောင်းပေးပါသည်။ ကျန်းမာရေးပညာရှင်များသည် ပညာပေးမှု၊ ထောက်ပံ့ကူညီမှု၊ နှင့် လမ်းညွှန်မှုများကို ပံ့ပိုးပေးကာ ၎င်းတို့သည် သင့်အား သို့မဟုတ် သင့်အုပ်ထိန်းသူအား ရောဂါ လက္ခဏာများကို မည်သို့စောင့်ကြည့်ရမည်၊ ကုသမှုအစီအစဉ်များကို မည်သို့ လိုက်နာရန်နှင့် သင့်ကျန်းမာရေးနှင့် ကျန်းမာပျော်ရွှင်မှုကို ထိန်းသိမ်းရန်အတွက် လူနေမှုပုံစံပြောင်းလဲခြင်းတို့ကို သင်ကြားပေးပါသည်။

ကိုယ်ရေးကိုယ်တာဆိုင်ရာ အရေးပေါ်တုံ့ပြန်မှုစနစ် (PERS)

(FSW, DDAD, CDD)

အရေးပေါ်အခြေအနေတွင် သင့်အား အကူအညီပေးရန် တစ်စုံတစ်ဦးကို ဆက်သွယ်ပေးသည့် အီလက်ထရွန်နစ်ကိရိယာတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ ဤစနစ်သည် သင့်တယ်လီဖုန်းနှင့် ချိတ်ဆက်ထားပြီး ခလုတ်တစ်ခုကို နှိပ်လိုက်သည့်အခါ သတ်မှတ်ထားသော ပုဂ္ဂိုလ် သို့မဟုတ် ခေါ်ဆိုရေးစင်တာကို အကြောင်းကြားပါသည်။

ပြုစုစောင့်ရှောက်သူနှင့် မိသားစုပံ့ပိုးမှု

မိသားစုအတွင်းရှိ ပြုစုစောင့်ရှောက်သူများဆိုင်ရာ လေ့ကျင့်မှု

(FSW)

သင့်အား စောင့်ရှောက်ပေးသော အကြောင်းငွေမယူသည့် မိသားစုဝင်များ သို့မဟုတ် အလွတ်သဘော ပံ့ပိုးမှုပေးသည့် ပြုစုစောင့်ရှောက်ပေးသူများကို လေ့ကျင့်ရေးနှင့် သင်ကြားပေးခြင်းဖြစ်ပါသည်။

မိသားစုနှင့် သက်တူရွယ်တူများဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ပေးခြင်း

(FSW)

စနစ်နှင့် အရင်းအမြစ်များကို လမ်းညွှန်ရာတွင် မဟာဗျူဟာများနှင့် အတွေ့အကြုံများကို မျှဝေခြင်းဖြင့် ပံ့ပိုးမှု၊ ပညာရေးနှင့် လမ်းညွှန်မှုပေးရန်အတွက် မိသားစုများ သို့မဟုတ် ပါဝင်သူများနှင့် အတွေ့အကြုံများကို မျှဝေပေးသည့် လမ်းညွှန်မှုဖြစ်ပါသည်။

ပစ္စည်းများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ

လှုပ်ရှားသွားလာမှုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများ

(DDAD, CDD)

ICF-IID၊ ဘိုးဘွားရိပ်သာ သို့မဟုတ် ဒေသဆိုင်ရာစင်တာများမှ သင့်အား ပြောင်းရွှေ့ရာတွင် ကူညီရန်အတွက် တစ်ကြိမ် ကုန်ကျစရိတ်များကို ပေးဆောင်ပါသည်။ ၎င်းတွင် မရှိမဖြစ်ပရိဘောဂများ၊ အိမ်သုံးပစ္စည်းများ၊ လုံခြုံရေး စပေါ်ငွေများ၊ အခြေခံ အသုံးစရိတ် သို့မဟုတ် စပေါ်ငွေများ၊ သို့မဟုတ် ရွှေ့ပြောင်းစရိတ်များ ပါဝင်နိုင်ပါသည်။

သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး

(FSW, DDAD နှင့် CDD)

ဝန်ဆောင်မှုများအတွင်း သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးမှ သီးခြားခွဲထွက်သည့် ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် အသွားအပြန် စီးနင်းခွင့်ကို ပေးပါသည်။ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးသည် သင့်အတွက်ရရှိနိုင်သော အခြားရွေးချယ်စရာများဖြစ်သည့် သူငယ်ချင်းများ သို့မဟုတ် မိသားစုမှ စီးနင်းခြင်းများကို အစားမထိုးသင့်ပါ။ အခြား DHHS ဝန်ဆောင်မှုများသည် ဤလိုအပ်ချက်ကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်သောကြောင့် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာချိန်းဆိုမှုများသို့ လိုက်ပါစီးနင်းခြင်းအတွက် သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးကို အသုံးမပြုနိုင်ပါ။

DHHS သို့ ဆက်သွယ်ရန်

(877) 667-6266

dhhs.DDDCommunityBasedServices@nebraska.gov